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tirsdag 4. februar 2025 
 

Fau-møte, februar 

 

Tilstede: 

- Janicke Søfteland, rektor 

- Lise Helmen, nestleder 

- Liv M Sigbjørnsen, sekretær 

- Ann Cecilie Storøy, leder 

- Svein Torkelsen 
 
Forfall: Bjarte Øen, Linn Hansen Faleta 
 
 
 

Rektor har ordet 

- Utlysning av lærerstillinger ( ca 4 stk) 

- Høflighetsuken i fjor, i år heter det Gledingsuke. Dette skjer i uke 8. Rammene for 

gjennomføring av uken er klart, og hvert trinn setter seg egne sosiale mål og 

faglige mål. Vi håper å dra gleden ut i bydelen. Hvorfor har vi dette? Blant annet 

for å få forståelse for følelser og eget selvbilde og trene på empati  

- 7-trinn hadde besøk av politiet der e informerte om deling av bilder og film på 

sosiale medier, stjeling, hærverk med mer. Skolen vil vurdere om dette skal være 

et fast samarbeid med politiet. 

 

Brønnøysundregisteret  

Påbegynt. Koster 6500,- for å melde oss inn, i tillegg til at Vipps har gebyrer for 

bedriftsløsning. Sjekker mer opp i dette til neste runde.  

 

Disken (lagring i Google) 

- Møtereferat-mappe lagd, og ryddet opp i. Den holder på å ryddes opp i generelt 

sett. 

 

Runden 

7 trinn fest:  
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Rektor og arrangør for årets 7.trinn sin avslutningsfest skal ha møte onsdag 12.02. 

Arrangøren for fjorårets fest har delt erfaringene sine med rektor. Disse erfaringene 

er delt med FAU og vil også bli delt med dette årets komite. Hovedutfordringen er 

hvordan rigge for så mange mennesker i gymsalen, samt valg av mat. 

FAU er enige om at vi fortsetter tradisjonen at trinnet har avslutning på skolen. Det 

gis 300 kr per elev fra FAU.  

Videre drøfte FAU flere alternativer til rigging av stoler og bord, samt bespisning. 

Rektor tar dette med seg videre til arrangementskomiteen. 

 

FAU til høsten:  

Vi i FAU må ha klart om vi fortsetter videre eller ikke, til neste år, og melde ifra til 

neste møte. Vi bør ha som mål å få folk inn på våren, ikke høsten. En idé her er å 

snakke om det på foreldremøte/introduksjonsmøte på våren (1. trinn). Det viktigste 

er å få ut informasjonen, og å bli bedre på å få ut informasjonen til foreldre angående 

hva FAU er og hvordan få kontakt.  

Vi trenger en ny representant for 1 klasse. 

 

 

Neste møte: 4.3.2025 

 

 


